
Protokoll fört vid månadsmöte med PRO Borås Södra 2024-05-29 

Vi började sammankomsten med att Birgitta Kilberg läste en dikt av okänd författare. 

 

 
 

Mötets öppnande 

Därefter öppnade ordförande Hans Ahlqvist månadsmötet, och hälsade ett 70-tal medlemmar 

välkomna. 

Han konstaterade att detta är sista gången vi har månadsmötet i denna lokal, nästa gång blir det på 

Kransmossen, och då det blir inget reguljärt månadsmöte, utan ett mingelmöte i de nya lokalerna, 

lördagen den 7 september, klockslag är inte fastställt ännu. 

 

 

 
 

Ny medlem 

Inga nya medlemmar var närvarande. 

 

 
 

Information  

- Inför flytten till Mariedalsstugan behöver vi hjälp med att packa ner all vår köksutrustning 

m.m., meddela Hans eller Berit om ni kan ställa upp, det blir någon gång i augusti, vi har 

inte bestämt datum ännu. 

- Vi gick igenom när alla cirklar kommer att ta sommarledigt. Qigongen har redan slutat, 

stickkaféet slutar den 4/6, mattcurlingen den 17/6 och canastan den 24/6. 



- Hans visade en Broschyr Råd o Stöd från Borås stad som handlade om hjälpmedel för hör-

sel och ögon. 

- Samorganisationen. Hans berättade lite om hur turerna gått bland de olika pensionärsför-

eningarna. Vi får se vad som händer framöver, nästa möte är den 10/6. 

- Nästa styrelsemöte är onsdagen den 5/6 på Kransmossen för första gången. 

 

Övriga frågor 

- Än en gång kom frågan upp om hur vi löser det med transporter till Kransmossen på våra 

möten, vi är inte färdiga med en lösning på den frågan ännu. 

- Får alla SMS från oss, kontakta annars Berit. 

 

Vinster på entrébiljetterna  

Vinnare av var sin Sverigelott blev Eva-Lena Ahlström, Bo Ohlsson och Christer Ohlsson. 

 

Underhållning 

Därefter underhöll DeFenders orkester oss med gamla härliga kända sånger. 

 

 
 

Förtäring  

De köksansvariga bjöd på goda skinksmörgåsar samt en kaka därtill. 

 

 

Lottdragning 

Sedan började lottdragningen med ett ”stort” uppskattat vinstbord. 

 

 

 
 



 

 

Avslutning av mötet 

Ordförande Hans Ahlqvist tackade för visat intresse och avslutade mötet samt hälsade alla 

välkomna till nästa möte, som blir ett mingelmöte i våra nya lokaler., lördagen den 7/9, tidpunkt är 

inte fastställd ännu. 

 

 

 

Berit Ericson      Hans Ahlqvist 

Sekreterare      Ordförande     


